

# Chinese Christian Church of Ottawa

## Vision Statement:

Our vision is to be Christ's ambassadors for the city of Ottawa and beyond, guided by the Word of God and empowered by the Spirit of God. (2 Cor. 5:20, 2 Tim. 3:16-17, Acts 1:8)

## Core Values:

We value God's **WORD**

**Worship** is to honour God; our creator and saviour. It is the center of what we do as a community of faith and is also expressed in our daily living. (Ps 100; Rom 12:1)

**Outreach** is to extend God's grace to our community and to the ends of the world. It is carried out by engaging our neighbours and families with the hope of the Gospel in word and deed and by partnering with like-minded missionaries. (Lk 10:25-37, Phil 1:5)

**Relationship** is the forgiveness, love, and mercy received from God and lived out in community with others. It is upheld in our multi-congregational and intergenerational church by our united faith in Christ. (Eph. 4:4-6)

**Discipleship** is a process of learning to follow Christ and be like Him. It is carried out through accountability and biblical instruction, primarily through a mentoring relationship. (Titus 2:1-7, 1 Cor. 11:1)

## Mission Statement:

The mission of CCCO is to raise up generations of Christ followers and to make disciples of all nations. (Ps 78:1-4; Mt 28:16-20)

## 渥太華華人基督教會

異象與願景宣言：

我們的異象與願景是在渥太華區內、外作基督的使者；藉著神的道和聖靈澆灌的能力，叫人得以與神和好。（林後5:20，提後3:16-17，徒1:8）

核心價值：

我們鄭重神話語的規模；以神的道為準繩 (WORD)。

侍奉上帝 (Worship) 敬拜神是尊崇我們的創造主和救贖主。作為一個信心羣體，尊崇神是我們行事為人的重心價值，從我們的日常生活中展現出來。（詩 100；羅12:1）

擴張境界 (Outreach) 讓神的恩惠遍及我們的社羣直至地極。讓福音的盼望藉著我們的言行吸引鄰舍、家人，並與擁有共同宣教心志者齊心努力，廣傳福音。（路10:25-37，腓 1:5）

合一關係 (Relationship) 我們既從神蒙恩，就要在我們羣體中互相寬容、彼此相愛、恩慈相待。藉著合一的信心，堅立我們這個多元會眾的、三代相繫的教會。（弗4:4-6）

培訓門徒 (Discipleship) 這是一個跟隨基督、效法耶穌的門徒學習歷程。首要在於導師與被栽培者的同伴互信互動關係，一心傳授、一心聽從聖經的道理。（多2:1-7，林前11:1）

使命宣言：

渥太華華人基督教會的使命是——  
世代相傳追隨主聖道，同使萬民作基督門徒。（詩78:1-4; 太 28:16-20)